

# الإعلان عن فتح باب الترشيح لانتخابات الشركة للعام 2025

استناداً للنظام الأساسي لشركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق، وأحكام القوانين والتشريعات ذات الصلة وعلى وجه الخصوص قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 المعدل بالقانون رقم (8) لسنة 2021 ونظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة بالسوق الرئيسية الصادر عن مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2016، تعلن شركة ناقلات فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لثلاثة أعضاء، وذلك لمدة ثلاث سنوات من عام 2025 وحتى عام 2027.

سيكون باب الترشيح مفتوحاً اعتباراً من يوم **الأربعاء الموافق 15 يناير 2025** في تمام الساعة التاسعة صباحاً، وحتى يوم **الثلاثاء الموافق 28 يناير 2025** في تمام الساعة التاسعة صباحاً.

وعليه، فإنه يتوجب على السادة الذين تتوافر فيهم شروط الترشيح والراغبين في ترشيح أنفسهم، سواء من الأشخاص الطبيعيين أو الاعتباريين، زيارة المقر الرئيسي لشركة ناقلات، ببرج الشموخ، الطريق الدائري الثالث، ص.ب. 22271، الدوحة، لاستلام نموذج طلب الترشيح ونموذج الإقرار لتعبئتها وتقديمها قبل الموعد المحدد لإقفال باب الترشيح.

## ملاحظات

- السادة الذين تتوافر فيهم شروط الترشيح والراغبين في ترشيح أنفسهم أن يتقدموا بطلب رسمي وفقاً للنماذج المتوفرة بالمقر الرئيسي لشركة ناقلات ببرج الشموخ، الطريق الدائري الثالث، ص.ب. 22271، الدوحة، مرفقاً به جميع المستندات المطلوبة ولن يقبل أي طلب ترشيح من دون تلك المستندات.
- تقبل طلبات الترشيح اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 15 يناير 2025 في تمام الساعة التاسعة صباحاً، وحتى يوم الثلاثاء الموافق 28 يناير 2025 في تمام الساعة التاسعة صباحاً، ولن يقبل أي طلب ترشيح يرد بعد هذا التاريخ.
- يجب تسليم جميع طلبات الترشيح مرفقاً بها جميع المستندات المطلوبة، بما في ذلك النسخ الأصلية لأي مستند أو محرر يتطلب توقيعاً، بالمقر الرئيسي لشركة ناقلات ببرج الشموخ، الطريق الدائري الثالث، ص.ب. 22271، الدوحة.
- يجب أن يكون طلب الترشيح مصحوباً بالمستندات المطلوبة وبما يُفيد ملكية المساهم المرشح للأعضاء غير المستقلين للحد الأدنى من أسهم الضمان البالغة 23,000,000 (ثلاثة وعشرون مليون) سهماً والتي لا يجوز تداولها خلال فترة العضوية، ومستوفياً لبقية شروط الترشيح.
- سوف تقوم ناقلات بنشر اللائحة المعتمدة لأسماء المرشحين وسيهمهم الذاتية على الموقع الإلكتروني للشركة، وذلك عقب الحصول على الموافقات اللازمة على المرشحين من الجهات الرقابية المعنية وقبل موعد إنعقاد إجتماع الجمعية العامة العمومية بأسبوع على الأقل.
- ستجرى الانتخابات في إجتماع الجمعية العامة العمومية لشركة "ناقلات"، والتي سيعلن عنها وفقاً للمتطلبات التنظيمية.
- للاستفسار أو لمزيد من المعلومات يرجى الإتصال على الأرقام التالية:  
+974 70162578 أو +974 50657301

## Announcement: Opening Nomination Period 2025 Elections

Based on the Articles of Association of Qatar Gas Transport Company Ltd. (Nakilat) Q.P.S.C. and according to the provisions of relevant laws and legislations, in particular the Commercial Companies Law No. (11) of 2015, as amended by Law No. (8) of 2021; and the Governance Code for Companies and Legal Entities Listed on the Main Market issued by the Board of Directors of the Qatar Financial Markets Authority pursuant to the Decision No. (5) of 2016, Nakilat hereby announces the opening of the nomination for the Board of Directors for three members, for a period of three (3) years from 2025 to 2027.

Nomination will be open starting from **Wednesday 15 January 2025**, at 09:00 am until **Tuesday, 28 January 2025**, at 09:00 am.

Accordingly, individuals who meet the required conditions and wish to nominate themselves, whether individuals or entities, should visit Nakilat's headquarters in Shoumoukh Towers B, C Ring Road, P O Box 22271, Doha, to receive the nomination form and declaration form, to be filled and submitted before the deadline for closing the nomination.

### Notes

- Individuals who meet the required conditions and wish to nominate themselves must submit an official application according to the forms available at Nakilat's headquarters in Shoumoukh Towers B, C Ring Road, P O Box 22271, Doha, attaching all the required documents. No nomination application will be accepted without these documents.
- Nomination applications will be accepted from Wednesday 15 January 2025, at 09:00 am until Tuesday, 28 January 2025, at 09:00 am. Nomination applications after this date will not be accepted.
- All nomination applications and required supporting documents, with original copies of any document that requires a signature by the candidate, must be delivered by hand at Nakilat's headquarters in Shoumoukh Towers B, C Ring Road, P O Box 22271, Doha.
- The application for the nomination shall be accompanied by the required documents and declaration of ownership of the minimum shares of the non-independent Board member guarantee equal to 23,000,000 (Twenty-three million) shares which shall not be traded during the term of membership and in compliance with the rest of the nomination requirements.
- Nakilat will disclose the final list of approved candidates on the company website with their CVs after obtaining the necessary approvals of the candidates from the relevant regulatory authorities and at least one week before the date of holding the General Assembly.
- The elections will be held at the General Assembly of Nakilat, which will be announced as per regulatory requirements.
- For inquiries or more information, please call: +974 7016 2578 or +974 5065 7301